



Date: 20/11/2018
Reference: LD/B/YM/18/001
Mr.Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

التاريخ: 2018/11/20
المرجع: LD/B/YM/18/001
سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Notification from Drake & Scull
International PJSC (the "Company")**

**الموضوع: تنويه من شركة دريك آند سكل
إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة")**

Drake & Scull International PJSC (the 'Company') confirms that pursuant to the provisions of Articles (20/1) and (20/2/C) of the Council of Ministers Decision No. (12) of 2000, concerning the regulations as to the listing of securities and commodities, the listing and trading of Drake & Scull International shares has been suspended. The suspension came into effect at 10.00am on Wednesday, 14 November 2018.

تؤكد شركة "دريك آند سكل إنترناشيونال ش م ع ("الشركة")، أنه استناداً لنصوص المواد (1/20) و (2/20 ج) من قرار مجلس الوزراء رقم (12) لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بإدراج الأوراق المالية والسلع، قد تم تعليق إدراج أسهم "شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش م ع" من التداول في سوق دبي المالي. وقد دخل قرار التعليق حيز التنفيذ في تمام الساعة 10:00 من صباح يوم الأربعاء الموافق 14 نوفمبر 2018.

The Company confirms that it is in continuous communication and cooperation with the Dubai Financial Market and the Securities and Commodities Authority to lift the suspension on the trading of the Company's shares once the ongoing Operational and Financial Restructuring plan is approved, and provide any additional information that the authorities may require in this respect. The Company will further disclose to the shareholders any updates in that regard.

وتفيد الشركة بأنها على تواصل وتعاون مستمر مع سوق دبي المالي وهيئة الأوراق المالية والسلع وذلك لإعادة التداول على أسهم الشركة بعد اعتماد خطة إعادة الهيكلة المالية والتشغيلية الجارية وتقديم أي معلومات إضافية قد تكون مطلوبة في هذا الشأن من قبل الجهات المختصة. وسوف تقوم الشركة بالإفصاح للسادة المساهمين على أي تطورات بهذا الشأن.

The Company will continue to deliver on its projects as well as pursue ongoing measures to accelerate bidding and secure new projects. The Company has submitted a number of proposals for carefully selected projects, predominantly in the UAE, with several due to sign in the coming months.

هذا وستواصل الشركة أيضاً التزامها بتنفيذ مشاريعها التي التزمت بها بالإضافة إلى متابعة الإجراءات المستمرة لتسريع وتيرة تقديم المناقصات والفوز بعقود تنفيذ مشاريع جديدة، علماً بأن الشركة قدمت عروضها لعدد من المشاريع المختارة بعناية تامة، أغلبها في دولة الإمارات العربية المتحدة ومن المتوقع ان يتم توقيع عقود مقاولات جديدة خلال الأشهر المقبلة



Drake & Scull

The Restructuring Committee, which was recently instituted in the company with the experienced and specialized consulting teams appointed by the company, will develop a comprehensive restructuring plan that will build on the restructuring and recapitalization that started and which shall continue throughout 2018 and 2019. The plan to stabilize the business and return it to profitability and long-term growth will be developed in the best interests of all stakeholders.

وستعمل لجنة إعادة الهيكلة التي تشكلت مؤخرا في الشركة مع الطواقم الاستشارية ذات الخبرة والاختصاص التي عينتها الشركة على وضع خطة شاملة لإعادة الهيكلة تركز على جهود إعادة الهيكلة وإعادة الرسملة التي بدأتها الشركة والتي ستستمر خلال عام 2018 وعام 2019 وتهدف هذه الخطة إلى إعادة الشركة إلى مسار الاستقرار وتحقيق الربحية والنمو على المدى الطويل، كما ستراعي حقوق جميع أصحاب المصلحة والأطراف المعنية بالشركة.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Yousef Al Mulla
Group Chief Executive Officer
Drake & Scull International PJSC

يوسف الملا

الرئيس التنفيذي للمجموعة

دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع

